
Forslag/vedtak fra RS 2017 

 

Forslag fra avd. 7  

  

Styret i avd 7 erfarer at store deler av medlemskontingenten i klubben går til å dekke utgiftene til 

bladet «Fuglehunden» og klubbens sekretær.  Det har i den anledning kommet opp spørsmål om 

dette er riktig bruk av midlene og om økonomien i Fuglehunden AS styres riktig og er under kontroll.   

Styret i Avd. 7 ber derfor om en redegjørelse på RS vedrørende det økonomiske knyttet til driften av 

bladet «Fuglehunden», og ber om at dette settes opp som en sak på RS for orientering og diskusjon, 

og at det fattes et vedtak om en eventuell konsekvensutredning rundt spørsmålene vedr. bladet 

«Fuglehunden»’s fremtid.   

 

 

Styret orienterer over vedtak omkring dette på årets RS – (2018) 

 


